
Emlékeztető az ELTE TTK HÖK Fizika   Szakterületi Bizottsági Üléséről  
201  3. február 6. Északi épület 2.104-es terme  

Az emlékeztetőt készítette: Vanó Lilla

Szavazati joggal rendelkező jelenlévők: Berki Péter, Enyingi Vera Atala, Kovács Olivér, 
Pintér Ádám Balázs, Tóth Zsolt

Tanácskozási joggal rendelkező jelenlévők: Horváth L. Bence, Jófejű Anikó, Miklós-Kovács 
Janka, Sík Zsuzsanna Brigitta, Vanó Lilla

Az Ellenőrző Bizottsági tag megállapította, hogy a Fizika Szakterületi Bizottság 5 fővel 
határozatképes.

Az Ellenőrző Bizottsági tag 18:09-kor megnyitotta az ülést.

Tóth Zsolt jelölte Enyingi Vera Atalát vezető elnöknek. Enyingi Vera Atala elfogadta a jelölést.

A Fizika Szakterületi Bizottság határozatot hozott a vezető elnök személyét illetően:

1/2013 (II.06.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 4 igen szavazattal és egy tartózkodással támogatta, hogy Enyingi Vera Atala 
legyen a vezető elnök.

Enyingi Vera Atala szünetet javasolt az ülés során II.07. 18:00-ig.

A Fizika Szakterületi Bizottság határozatot hozott az elrendelt szünetet illetően:

2/2013 (II.06.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 4 igen szavazattal és egy tartózkodással támogatta, hogy II.07. 18:00.ig 
szünetet tartsanak a Fizika Szakterületi Bizottsági Ülésen.

Enyingi Vera Atala szüneteltette az ülést 18:20-kor.

Enyingi Vera Atala II.07. 18:09 bejelentette, hogy folytatjuk az ülést.

18:09-kor Béni Kornél megérkezett az ülésre.

Enyingi Vera Atala átadta az ülés vezetését Béni Kornélnak. 



A Fizika Szakterületi Bizottság határozatot hozott az ülés vezetését illetően:

3/2013 (II.07.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 5 igen szavazattal és egy tartózkodással támogatta, hogy Béni Kornél 
vezesse a Fizika Szakterületi Bizottsági Ülést.

Béni Kornél elnézést kért, hogy előző nap nem tudott jelen lenni az ülésen.

Béni Kornél ismertette a kiküldött napirendi pontokat. Egyéb napirendi pont javaslat érkezett, Tóth 
Zsolt javasolt egy „Kreditelfogadtatási kérelem” alpontot, illetve Béni Kornél egy „Elnöki 
munkarend” napirendi pontot a „Személyes kérdések” napirendi pontot követően.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a helyszíni változtatásokkal együtt:

1. Bejelentések
2. Beszámolók
3. Személyi kérdések
4. Elnöki munkarend
5. Ügyrendmódosítás
6. Féléves munkaterv tárgyalása
7. Egyebek

A Fizika Szakterületi Bizottság határozatot hozott a napirendről:

4/2013 (II.07.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta a napirendi pontokat.

1. Bejelentések (18:11)

Béni Kornél bejelentette, hogy elkészült az ELTE TTK HÖK új Alapszabálya, ezt a Kari Tanács 
véleményezte, a Szenátus pedig elfogadta. Azt is elmondta, hogy van rá esély, hogy módosuljon a 
hallgatói delegáltak száma az Intézményi ülésen. Ezenkívül Küldöttgyűlés és Rendkívüli 
Küldöttgyűlés is volt.

Megrendezésre került az ELTE TTK Nyílt Nap január 25-én, Béni Kornél elmondta, hogy a Nyílt 
Nap a Fizika Szakterület részéről eredményes volt, a szakos előadáson nagyjából 100 érdeklődő vett 
részt.

18:13-kor Radnai Tamás megérkezett.

Béni Kornél bejelentette, hogy megalakult az ELTE Iskolaszövetkezete.
 

A féléves rendezvények már rendezés alatt állnak. Február 14-én lesz az ELTE Valentin napi 
Farsangja, ennek szervezése már nagyjából készen van. A Lágymányosi-Eötvös Napok is már 
szervezés alatt áll. Nemrég volt Nedves Est projektindító, úgy tűnik, ez sem marad el idén sem. 
Béni Kornél elmondta, hogy helyszíni segítőket mindenhová várnak a szervezők.



Megindult a mentorjelentkezés a jövő évre vonatkozóan, Béni Kornél kért mindenkit, hogy a 
jelenlévők ezt hirdessék, hogy minél többen jelentkezzenek.

Béni Kornél bejelentette, hogy lezárult az MMGV, a Fizika Szakterület 23%-os kitöltöttséget ért el. 
Felhívta rá a jelenlévők figyelmét, hogy ezen az arányon jó lenne javítani a jövőben.

Béni Kornél elmondta, hogy jövő héten lesz Küldöttgyűlés, ahol elindul az Alapszabály 
módosításának folyamata. Elmondása szerint várhatóan lesznek új és megszűnő tisztségek is, és a 
feladatkörök is módosításra kerülhetnek.

A jelenlévők közül másnak nem volt bejelentenivalója.

2. Beszámolók (18:09)

Béni Kornél Fizika Szakterületi Koordinátori beszámolóját már előzetesen kiküldte a megfelelő 
levelezőlistára. Elmondása szerint az előző napirendi pontban elhangzottak nagy részben lefedik a 
beszámoló tartalmát, így itt csak néhány kiegészítést tenne.

Béni Kornél beszélt a Neptunról, hogy milyen sok a gond, és hogy a Tanulmányi Osztályról sokszor 
a Hallgatói Irodába küldik a segítségre szoruló embereket.

Béni Kornél azt is elmondta, hogy az ELTE TTK részt vett idén is az Educatio-n.

A beszámolóval kapcsolatban nem volt senkinek kérdése.

A Fizika Szakterületi Bizottság határozatot hozott:

5/2013 (II.07.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta a Fizika Szakterületi Koordinátor 
beszámolóját.

Senki másnak nem volt beszámolója.

3. Személyi kérdések (18:23)

Béni Kornél kijelentette, hogy valószínűleg új Fizika Szakterületi Koordinátort kell majd választani 
a közeljövőben, így erre a posztra várja a javaslatokat.

Béni Kornél elmondta, hogy az elmúlt hónapban utódot képzett ki, Miklós-Kovács Janka 
személyében. Ez alatt az idő alatt bemutatta neki egy Szakterületi Koordinátor munkáját, illetve 
segítségét kérte egyes feladatokban (pl. a féléves munkaterv elkészítésében). Tehát őt javasolja a 
Fizika Szakterületi Koordinátor szerepének betöltésére.



Miklós-Kovács Janka beszélt egy kicsit magáról, és hogy miért és hogyan szeretne Fizika 
Szakterületi Koordinátor lenni.

Ezután Béni Kornél megkérdezte, hogy van-e valakinek más javaslata a Koordinátor személyét 
illetően. Nem jelentkezett senki.

Ezután a jelenlévők arról folytattak beszélgetést, hogy megfelelő lenne-e Miklós-Kovács Janka a 
tisztség betöltésére. Tóth Zsolt elmondta, hogy szerinte a bizottság tagjai nem voltak megfelelően 
tájékoztatva abban a tekintetben, hogy miért és mikor változik a Koordinátor személye, és hogy van 
új jelölt. Erre reagálva Béni Kornél elmondta, hogy a december 30-án kiküldött összefoglaló e-
mailjében írta, hogy várja azokat, akik érdeklődnének a tisztség iránt, és hogy Miklós-Kovács 
Jankán kívül nem jelentkezett senki más. Enyingi Vera Atala és Radnai Tamás is hozzászólt a 
témához, kifogásolták Miklós-Kovács Janka beadott pályázatát. Béni Kornél elmondta, hogy ő is 
kicsit aggályosnak tartja, hogy Miklós-Kovács Janka még csak elsőéves, de szerinte ez alatt az egy 
hónap alatt jól felkészült a tisztség betöltésére. Radnai Tamás kifejtette a véleményét a témát 
illetően. Béni Kornél elmondta, hogy azt ő is csak nemrég tudta meg, hogy valószínűleg a tavaszi 
félévben már nem tudja betölteni a Koordinátor szerepét. Sík Zsuzsanna Brigitta is hozzászólt a 
beszélgetéshez. Enyingi Vera Atala megkérdezte, hogy amennyiben Béni Kornél már nem lesz 
Szakterületi Koordinátor, úgy fogja-e segíteni Miklós-Kovács Janka munkáját, és nem lesz-e 
számára ez megterhelő. Béni Kornél válaszában elmondta, hogy természetesen segíteni fogja 
Miklós-Kovács Jankát az első hónapokban. A jelenlévők hosszasan megvitatták a témát. Horváth L. 
Bence elmondta, hogy szerinte nem szerencsés, ha valakit rögtön a csoport fejének teszünk meg, 
hisz olyan embereket fog irányítani, akik nála tapasztaltabbak az elvégzendő feladatokat illetően.

Ezek után a jelenlévők feltehették Miklós-Kovács Jankának a kérdéseiket. Először Tóth Zsolt és 
Radnai Tamás tettek fel kérdéseket. Miklós-Kovács Janka, elmondása szerint felkészült a tisztségre, 
és jól belelátott az ELTE TTK HÖK működésébe. Úgy érzi, hogy sikeresen tudna együttműködni a 
Választmányban lévő emberekkel. Horváth L. Bence a gólyatábor szervezésről kérdezte Miklós-
Kovács Jankát. Elmondta, hogy szerinte az a baj, hogy bár Miklós-Kovács Janka az elméleti 
hátteret jól tudja, de gólyaként a gyakorlati kérdésekben még nem tapasztalt. Sík Zsuzsanna 
Brigitta és Berki Péter is kérdezett, Miklós-Kovács Janka válaszolt rájuk. Béni Kornél elmondta, 
hogy Miklós-Kovács Janka megválasztása nem egy kényszerhelyzet. Elmondása szerint Miklós-
Kovács Janka tapasztalatlanságát ellensúlyozza a lelkesedése, illetve hogy ha majd segítségre lesz 
szüksége, akkor a Szakterületi Csoport tagjai segíteni fognak neki, amiben tudnak. Radnai Tamás 
hozzászólt, Béni Kornél reagált rá. Tóth Zsolt megerősítette, hogy mindenképp segíteni fogják 
Miklós-Kovács Janka munkáját, ha megválasztják. Radnai Tamás kérdésére Béni Kornél elmondta, 
hogy a lemondását még nem adta le. Horváth L. Bence kérdése a HÖK és a Mafihe közös 
munkájára vonatkozott. Miklós-Kovács Janka elmondta, hogy szerinte egyik ELTE TTK Fizika 
Szakterülethez kapcsolódó esemény sem képzelhető el egyik nélkül sem.

Ezután a Bizottság tagjai szavaztak arról, hogy támogatják-e Miklós-Kovács Janka pályázatát.

A Fizika Szakterületi Bizottság határozatot hozott a pályázatot illetően:

6/2013 (II.07.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 6 igen, 1 nem, 0 érvénytelen szavazattal támogatja Miklós-Kovács Janka 
pályázatát a Fizika Szakterületi Koordinátor tisztségére.

19:57-kor Béni Kornél 10 perces szünetet rendelt el.

20:07-kor az ülést folytatjuk, 5 szavazati joggal rendelkező jelenlévővel az ülés határozatképes. 



20:11-re minden jelenlévő visszaért a helyére.

Béni Kornél elmondta, hogy bár Miklós-Kovács Jankát támogatjuk a Szakterületi Koordinátorságot 
illetően, de nem feltétlen kell neki képviselnie a Fizika Szakterületet a Választmányban, mint 
delegált, hanem választhatunk másik embert is. Radnai Tamás Béni Kornél véleményét kérdezte a 
kérdést illetően. Béni Kornél elmondta, hogy szerinte Radnai Tamáson kívül a többi ember között 
nincs olyan nagy tudási és felkészültségbeli különbség, így hacsak Radnai Tamás nem vállalja a 
delegáltságot, akkor maradhatunk a Koordinátor személyénél, azaz Miklós-Kovács Jankánál. 
Radnai Tamás elmondta, hogy a kérdéses ülések időpontjaiban rendszeresen más elfoglaltsága van, 
így semmiképp sem tudja vállalni a delegáltságot.

Béni Kornél tehát javasolja Miklós-Kovács Jankát delegáltnak a Választmányba. Sík Zsuzsanna 
Brigitta megkérdezte, hogy akkor is Miklós-Kovács Jankát javasolja-e a Szakterület a delegáltságba, 
ha mégsem lesz még Szakterületi Koordinátor. Béni Kornél javasolja, hogy a Fizika Szakterület 
minden esetben Miklós-Kovács Jankát támogassa választmányi delegáltnak.

A Fizika Szakterületi Bizottság határozatot hozott a kérdést illetően:

7/2013 (II.07.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 6 igen, 1 nem, 0 érvénytelen szavazattal Miklós-Kovács Jankát javasolja 
választmányi delegáltnak.

4. Elnöki Munkarend (20:25)

Béni Kornél elmondta, hogy az ELTE TTK HÖK kissé kezd szétesni emberileg, hiszen több 
tisztségviselő is lediplomázott stb., és veszélybe került az ELTE TTK HÖK akadálymentes 
működése. Béni Kornél és Kuti Péter ezért írt egy ún. Elnöki Munkarendet a következő egy-féléves 
időszakra. Ezt majd a közeledő munkahétvégén fogják részletesen megvitatni, így Béni Kornél kéri 
a jelenlévőket, hogy ha tudnak, jöjjenek el a munkahétvégére.

5. Ügyrendmódosítás (20:34)

Béni Kornél kezdeményezte, hogy néhány formális módosítást terjesszünk elő az Ügyrendet 
illetően. 

• Az ülésről készült emlékeztetőt 7 munkanapon belül kell elküldeni a Szakterületi 
Koordinátornak.

• Az ülésről való kimentést az ülés megkezdéséig lehet kérni, de összesen a félévre 
vonatkozóan csak korlátozott számban.

• A Küldöttségnek legyen javaslattételi joga a Küldöttgyűlés és a Választmány elé a 
Szakterületi Koordinátor személyét illetően.

A Fizika Szakterületi Bizottság határozatot hozott a kérdést illetően:

8/2013 (II.07.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta, hogy a fent említett 
ügyrendmódosításokat terjesszék elő.



6. Féléves munkarend tárgyalása (20:38)

Béni Kornél emlékeztette a jelenlévőket, hogy az Msc-s tanterveket majd át fogják vizsgálni 
(mostani Msc-sek és a már végzettek), és egy-két módosítást is fognak majd javasolni. Enyingi Vera 
Atala javasolja, hogy ugyanez legyen megcsinálva a Bsc-s tantervekre is. Béni Kornél kéri, hogy a 
felmerülő lehetséges változtatások majd legyenek összeírva, és a Szakterületi Koordinátor majd 
elküldi Derényi Imrének. Béni Kornél szerint ezek összegyűjtése folyamatosan működjön a félév 
során, pl. legyen egy Google Dokumentum, amibe bárki beírhatja a javaslatait. Miklós-Kovács 
Janka vállalja ennek a dokumentumnak az elkészítését.

Tóth Zsolt elmondta, hogy a létrehozott Kommunikációs Csoport nem működik hatékonyan, 
szerinte nem lett jól definiálva a Kommunikációs Biztos feladatköre.

A napirendi ponthoz nem volt több hozzászólás.

A Fizika Szakterületi Bizottság határozatot hozott az Msc és Bsc tanterveket illetően:

9/2013 (II.07.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 7 igen szavazattal egyhangúlag megszavazta az Msc-k kötelezően és 
szabadon választható tárgyainak módosítását, illetve a Bsc tantervek egész félév során elvégzendő 
módosítását.

7. Egyebek (20:46)

Béni Kornél mindenkit buzdított, hogy jöjjön a munkahétvégére, illetve hogy hirdessük ezt a gólyák 
között is.

20:48-kor Béni Kornél lezárta az ülést.

Hozott határozatok:

1/2013 (II.06.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 4 igen szavazattal és egy tartózkodással támogatta, hogy Enyingi Vera Atala 
legyen a vezető elnök.

2/2013 (II.06.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 4 igen szavazattal és egy tartózkodással támogatta, hogy II.07. 18:00.ig 
szünetet tartsanak a Fizika Szakterületi Bizottsági Ülésen.

3/2013 (II.07.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 4 igen szavazattal és egy tartózkodással támogatta, hogy Béni Kornél 
vezesse a Fizika Szakterületi Bizottsági Ülést.

4/2013 (II.07.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 



Szakterületi Bizottsága 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta a napirendi pontokat.

5/2013 (II.07.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta a Fizika Szakterületi Koordinátor 
beszámolóját.

6/2013 (II.07.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 6 igen, 1 nem, 0 érvénytelen szavazattal támogatja Miklós-Kovács Janka 
pályázatát a Fizika Szakterületi Koordinátor tisztségére.

7/2013 (II.07.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 6 igen, 1 nem, 0 érvénytelen szavazattal Miklós-Kovács Jankát javasolja 
választmányi delegáltnak.

8/2013 (II.07.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta, hogy a fent említett 
ügyrendmódosításokat terjesszék elő.

9/2013 (II.07.) számú Fizika Szakterületi Bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Fizika 
Szakterületi Bizottsága 7 igen szavazattal egyhangúlag megszavazta az Msc-k kötelezően és 
szabadon választható tárgyainak módosítását, illetve a Bsc tantervek egész félév során elvégzendő 
módosítását.


